
Zápis ze schůze sdružení rodičů ze dne 9.10.2023 

Svolavatel / předseda zasedání: 
· Mgr. Věra Srbová – předsedkyně sdružení 
Přítomni: 
· Na schůzi bylo přítomno 25 členů z celkového počtu 27 členů, viz. prezenční listina 
· Schůze je dle platných stanov usnášeníschopná. 
· Pozvaní hosté: PaedDr. Alena Pelantová – ředitelka ZŠ, Lenka Holbová – hospodářka školy 
/ pokladník SRPŠ 
  
Program: 
1) Zahájení členské schůze 
2) Potvrzení volby předsedkyně sdružení 
3) Informace od p. ředitelky Pelantové 
4) Akce školy 
5) Rozpočet a čerpání příspěvků sdružení 
6) Diskuse 
7) Náměty 
8) Závěr 
  
  
  
1) Zahájení členské schůze, vyplnění prezenční listiny, přivítání nových členů sdružení 
Zasedání členské schůze zahájila Mgr. Věra Srbová. Všech 25 přítomných členů se zapsalo 
do prezenční listiny. Schůze je dle platných stanov usnášeníschopná. 
  
2) Potvrzení volby předsedkyně sdružení Mgr. Věry Srbové 
Usnesení: Všichni přítomní odhlasovali, jako předsedkyni sdružení Mgr. Věru Srbovou. 
Hlasování: PRO: 25 PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0 
  
3) Informace od paní ředitelky Pelantové: 
FINANCOVÁNÍ ŠKOLY – 2 zdroje – městská část a ministerstvo školství. 
Velké množství financí bylo použito na nákup hygienických prostředků a nutné opravy.  
–MŠMT financovalo v minulém roce doučování pro žáky a výuku pro cizince. Bohužel dotace 
na doučování skončila. 
- od 7. ročníku pro cizince ČJ jako druhý jazyk 
- z magistrátu grant na prevenci, inovativní výuku a školní hřiště  
- granty – nové vybavení školy – interaktivní tabule, notebooky a tablety 
 
4) Akce školy: 
- výjezd 9. tříd do Terezína 
- výjezd 7. tříd do Drážďan 
- LVK pro 1. a 2. třídy 
- vánoční jarmark  
- zdravotníci pro 1. až 9. třídy (financováno z operačního programu J.A. Komenský)) 



- v listopadu pro 1. až 5. ročník preventivní program městské policie 
- Erasmus + pro 6. – 9. ročník – 12 vybraných dětí pojede na jaře příštího roku a 12 dětí na 
podzim do Španělska 
- 50. výročí školy a den otevřených dveří – 21.3.2024 
- výjezd 8. ročníku do Dánska  
- klub mladého diváka pro 7.-9- třídy 
- klub mladého čtenáře 
- exkurze – virtuální návštěva jaderné el. Dukovany 
 
5) Rozpočet a čerpání příspěvků sdružení: 
– seznámení s čerpáním příspěvků z roku 2022/2023 

- v pokladně zůstává 120 690,- 
– seznámení s novým rozpočtem no školní rok 2023/2024 
– příspěvky budou vybírány na třídních schůzkách v prosinci  
Výše příspěvku zůstává 500 kč/ dítě 
hlasování o příspěvcích na školní rok 2023/2024 
Usnesení: Přítomní schválili příspěvky na šk. rok 2023/2024 v dané výši. 
Hlasování: PRO: 25 PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0 
 
6) Diskuse 
– jídelna  – námitky – přesolené polévky (rodiče 1. st.), nedosolené polévky (rodiče 2. 
stupně), některá jídla jsou nevhodná (rajčatový salát s cibulí)     

-návrhy – slánky – (nelze z hygienických důvodů) 
               - dochucovadla  
               - jedno jídlo ,,klasičtější“, druhé ,,experimentálnější“ 
- dotaz – Co se děje se zbytky? (sváží je magistrát) 
   

– Bakaláři – nelze rozlišit, jestli se jedná o vychovatelku nebo asistentku – Nyní je jedno na 
který účet rodiče napíší, protože vychovatelky mají přístup k oběma svým účtům a sledují 
všechny zprávy 
- Erasmus – Jak byly děti informovány? Jak probíhá výběr? 
 Mezinárodní program Erasmus+, do kterého jsme byli vybráni, nám prostřednictvím 
Domu zahraniční spolupráce předává know-how, jak program realizovat. Nápomocen je 
nám v celém procesu od žádosti o grant až po finální zprávu po realizaci celého programu. 
Podle jejich doporučení jsme realizovali také první část přijímacího řízení do programu. 

• Dne 13.9. byli všichni zákonní zástupci našich žáků informováni zprávou v Komens 
(systém Bakaláři) o programu a vybídnuti, aby o možnosti promluvili se svými dětmi. 
Dle této zprávy se zájemci měli do programu zaregistrovat do konce září. 

• Následně již bylo na žácích, zda této příležitosti využijí. Od 22. 9. do 3. 10. visely ve 
všech učebnách na druhém stupni plakáty s QR kódem a deadlinem pro registraci. 

• Do 3. 10. vyplnilo registraci přes 50 žáků ze všech ročníků. Z obrovského zájmu máme 
velkou radost. 

Nyní jsme již v další části přijímacího řízení do programu, kdy probíhá komunikace napřímo 
se zaregistrovanými žáky a čeká je řada kol, kterými v rámci výběrového řízení budou muset 



projít. Úspěšní i neúspěšní žadatelé budou informováni o svém výsledku nejpozději do 10. 
ledna 2023 (informace paní učitelky Kateřiny Mikulkové). 
 
7) náměty – dotazník spokojenosti pro děti (pokusí se vyrobit děti na žákovském 
parlamentu) 
 
8) Závěr 
– Mgr. Věra Srbová poděkovala všem přítomným za účast a hlasování a členskou schůzi 
ukončila. 
  
  
Zápis provedla: Mgr. Věra Srbová 
(předsedkyně sdružení) 

 


